
Protokół Nr XX/2020 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 9 kwietnia 2020 roku 
 

Otwarcia obrad XX sesji Rady Miejskiej Sędziszów (sesja nadzwyczajna) dokonał 
Przewodniczący Rady Adam Mysiara. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 radnych sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Andrzeja Sępień – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Pan Burmistrz 
- ponieważ jest wiele wniosków aby choć w ograniczonym zakresie uruchomić nasze 
targowisko dla handlujących płodami rolnymi zgłaszam wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany opłaty targowej na czas epidemii. 
Chcemy aby choć w ograniczonym zakresie uruchomić targowisko dla handlu rozsadami i 
płodami rolnymi. Przygotowany jest regulamin targowiska z zachowaniem wszystkich 
obostrzeń. Musimy zapewnić dezynfekcję wszystkich wchodzących na plac targowy, 
zachować odpowiednią ilość osób. 
Proponujemy dwa dni czwartek i sobotę w godzinach od 800 – 1300 . 
Proponujemy jedną stawkę dla wszystkich  7zł od stanowiska. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Pan Burmistrz 
- dzisiaj daliśmy nową uchwałę w sprawie zmian w budżecie ze względu na to że dostaliśmy 
środki zewnętrzne ponad 413.000zł na świetlicę w Boleścicach, mamy tylko 7 dni na 
uzupełnienie dokumentacji. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad wraz ze zmianą: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
5. Uchwała w sprawie zmiany opłaty targowej na czas epidemii. 
6. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Pani Skarbnik 
- tak jak Burmistrz powiedział sesja była potrzebna ze względu na konieczność wprowadzenia 
do budżetu środków o których mówił w kwocie łącznej 413.663,50zł, jest to zadanie 
wieloletnie, świetlica w budynku szkoły w Boleścicach, 
- dla zrównoważenia budżetu żeby nie zwiększać deficytu ratujemy się po stronie dochodów 
zwiększeniem o kwotę 65.456,74 zł podatkiem od nieruchomości z GASPOL, 
- na zadanie inwestycyjne wieloletnie kwota 245.044,50zł środki z UE na zadanie pn. 
„Wspieranie rodziny w gminie Sędziszów” to jest kwota na 2020 rok pozostałe środki są w 
załączniku o inwestycjach wieloletnich na lata następne. 
Pan Burmistrz 



- z budżetu fizycznie nie dołożymy ani złotówki, udział gminy będzie w formie rzeczowej 
poprzez wynajem pomieszczeń. 
Ad. 4 
Pani Skarbnik 
- zmniejsza się budżet gminy po stronie dochodów o kwotę 4.728,74zł w związku z 
rozstrzygnięciem przetargu na realizację projektu „Instalacja systemów odnawialnych źródeł 
energii na terenie Gminy Sędziszów”, 
- zwiększa się wydatki w dziale 852 o łączną kwotę 53.000zł na wypłatę zasiłków celowych 
dla osób potrzebujących, 
- zwiększa się wydatki w dziale 854 rozdziale 85403 na łączną kwotę 252.772,50zł na zadanie 
pn. „Wspieranie rodziny w gminie Sędziszów” , 
- w związku z rozstrzygnięciem II przetargu na termomodernizację Drewnianego Osiedla 
dokonuje się zmian na wieloletnim zadaniu „Termomodernizacja budynków na Osiedlu 
Drewnianym” w roku 2021 roku. W 2020 roku zostaje kwota 1.939.750zł a w 2021 roku 
kwota 400.000zł. 
Radny J. Chmielarski 
- w projekcie uchwały w § 3 lit. b) dochody majątkowe 6.478.575,76 zgodnie z załącznikiem 
a w załączniku Nr 1 nie ma tej kwoty. 
Pani Skarbnik 
- łącznie wprowadzamy zmiany w załączniku Nr 1 na kwotę 305.772,50zł i plan dochodów 
ogółem wynosi 66.779.661,99zł, dotyczy to łącznie dochodów bieżących i majątkowych, nie 
robi się odrębnych załączników. 
Radny J. Wiencek 
- w jakiej części będzie robiona termomodernizacja Osiedla Drewnianego? 
Pan Burmistrz 
- do wielkości kwoty w budżecie 1.939.750zł zakres prac do ustalenia z wykonawcą. 
Unieważniliśmy pierwszy przetarg a w drugim było o 130.000zł mniej ale i tak brakło. 
Radny P. Jaros 
- projekt pn. „Wspieranie rodziny w gminie Sędziszów” , to dotyczy Boleścic od kiedy to by 
funkcjonowało jak to ma wyglądać praktycznie? 
Pan Burmistrz 
- w części remontowej wymiana całej sieci CO na gazowe plus wszelkie zajęcia – między 
innymi j. angielski, punkt pomocy psychologicznej, zajęcia z matematyki, fizyki, chemii i 
inne. 
Radny J. Strzelec 
- 53.000zł na zasiłki, gdy był budżet uchwalany to w OPS nie wiedzieli ile im będzie 
potrzebne, nie ma końca z tymi dopłatami dla biednych. 
Pan Burmistrz 
- z tymi samymi myślami dyskutowaliśmy ze Skarbnik ale ilość wniosków o zasiłki jest 
większa niż w poprzednich latach. 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XX/177/2020 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany opłaty targowej na czas epidemii. 
Pan Burmistrz 
- proszę w § 1 ust. 1 poprawić zapis że uchylamy w § 3 ust. od 1 – 4, bo w ust. 5 jest termin 
płatności więc nie możemy go uchylić.  



W § 2 proponuję dopisać „Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Sędziszowa , 
którego upoważnia się do wprowadzenia okresowego regulaminu targowiska na czas trwania 
epidemii i wprowadzonych ograniczeń w handlu – dopisać i wprowadzonych ograniczeniach 
w handlu. Może być jeszcze epidemia ale być może będą luźniejsze obostrzenia. 
Radny W. Tabor 
- uchwała wchodzi w życie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym z mocą 
obowiązywania od 1 kwietnia 2020r.czyli po uchwaleniu może już funkcjonować? 
Pan Burmistrz 
- dopóki nie będzie regulaminu i jak się dostosujemy do wszystkich wymogów sanitarnych za 
które jest odpowiedzialny organizator. Uważam że w czwartek po świętach i sobotę już może 
być uruchomione. 
Radny W. Tabor 
- czy nie można jeszcze było dołożyć wtorek? 
Pan Burmistrz 
- my musimy uruchomić grupę ludzi bo nie ma jednego wejścia tylko z każdej strony można 
wejść i to trzeba pilnować, 2 dni w tygodniu wystarczy. 
Radny J. Chmielarski 
- czy jeśli ktoś produkuje własne wędliny to też będzie mógł sprzedawać? 
Pan Burmistrz 
- o tym wszystkim będzie w regulaminie, zastanowimy się czy jeśli ktoś produkuje we 
własnym gospodarstwie i robi swoje wyroby będzie mógł. 
W pierwszej kolejności można wyłącznie produkty żywnościowe pochodzące z gospodarstw 
rolnych. 
Radny P. Jaros 
- w treści uchwały nie widzę zapisów uchwały którą zmieniamy Nr XIV/123/2019 w sprawie 
wprowadzenia opłaty targowej, określenia jej wysokości, zasad poboru i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso? 
Czy ten zapis nie powinien być w formie § uchwały którą będziemy głosować 
Pan Burmistrz 
- uchylamy tylko zapisy w § 3 ust. od 1 – 4. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany opłaty targowej na czas epidemii. 
Głosowanie 
14 głosów – za                        uchwała Nr XX/178/2020 
Ad. 6 
Przewodniczący zamknął obrady XX sesji Rady Miejskiej Sędziszów (sesja nadzwyczajna) 
kadencji 2018 – 2023. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                             Sekretarz                                       Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 


